13D ITALIAN BELLISSIMO







10 Breakfast | 5 Dinner

10 早餐 / 5 晚餐

Meals Highlights

- Fiorentina Steak + Wine
- Spaghetti Squik Ink with Fried Seafood Platter
- Seafood Pasta + Fried Fish + Wine
- Pasta alla Norcina & Chicken + Wine



4 Stars Accommodation



(Subject to changes)

- Milan Unahotel Fiera hotel **** (1 Nights)
- Venice Novotel Venezia Mestre **** (1 Night)
- Prato -Novotel hotel **** (2 Nights)
- Assisi BV Grand hotel **** (1 Night)
- Caserta Building hotel **** (1 Night)
- Sorrento Art Hotel Gran Paradiso hotel **** (2 Nights)
- Rome Novotel Est **** (2 Nights)



TIPPING (Not Inclusive) 不包括

• Euro 130 Per Person 欧洲导游和司机 全程小费130 欧元每人



Optional Tour Excursion (自费加点项目)

- Capri Island Euro 149 卡普里岛
- Civita Di Bagnoregio Euro 89 巴尼奥雷焦古城
- Siena Euro 59 锡耶纳

ADDITIONAL ACTIVITIES THAT COMPLEMENT YOUR HOLIDAYS WILL BE AT YOUR OWN DISCRETION AND IS ENTIRELY OPTIONAL. • MINIMUM GROUP SIZE MAY APPLY. 自费加点项目,将由您自行决定,,以下价钱可能适用最低团体人数参考。

MILAN 2

- Milan Cathedral The cathedral is known for its stunning architectural details, including its numerous spires and statues. It also has an impressive roof terrace that offers a panoramic view of the city.
- Sforza Castle famous for its impressive Renaissance architecture and its role in the history of Milan. It houses several museums and art collections, including works by famous artists like Leonardo da Vinci and Michelangelo.
- Galleria Vittorio Emanuele II is a historic shopping gallery located in Milan, often considered one of the world's oldest shopping malls.

米兰

- **米兰大教堂** 这座大教堂以其壮丽的建筑细节而闻名,包括 众多的尖塔和雕像。它还有一个令人印象深刻的屋顶露台, 提供城市的全景视野。
- 斯福尔扎城堡 以其令人印象深刻的文艺复兴建筑风格和在 米兰历史中的重要地位而著名。它内有多个博物馆和艺术收 藏,包括达芬奇和米开朗基罗等著名艺术家的作品。
- **维托里奥·埃马努埃尔二世长廊** 是位于米兰的历史购物长廊,常被认为是世界上最古老的购物中心之

MILAN - SIRMIONE - VENICE 3

(Squid Ink Spaghetti + Fried Seafood Platter + Wine) B/D

- Old Castle Town Sirmione, a picturesque lakeside town famous for its medieval Scaliger Castle, narrow cobblestone streets, thermal springs, and Roman ruins by Lake Garda.
- Lake Garda is the largest lake in Italy, located in the northern part of the country. It is famous for its stunning scenery, charming lakeside towns & clear waters.
- The Bridge of Sighs is a bridge located in Venice, northern Italy. The enclosed bridge is made of white limestone and has windows with stone bars. It passes over the Rio di Palazzo and connects the New Prison to the interrogation rooms in the Doge's Palace.
- St Mark's Square is the principal public square of Venice, Italy, where it is generally known just as la Piazza.
- St Mark's Basilica is the cathedral church of the Roman Catholic Patriarchate of Venice; it became the episcopal seat of the Patriarch of Venice in 1807, replacing the earlier cathedral of San Pietro di Castello.
- The Grand Canal- is the main waterway in Venice, Italy. It is a large, curved canal that runs through the heart of the city, connecting different parts of Venice.
 (Gondola Ride Included, up to 5 paxs in a boat)

米兰 - 西尔米奥内 - 威尼斯

早餐/晚餐

- **古堡小镇** 西尔米奥内位于意大利加尔达湖畔的迷人古镇,以保存完好的中世纪斯卡利杰古堡、鹅卵石街道、温泉浴场和古罗马遗迹而著称。
- **加尔达湖** 是意大利最大的湖泊,位于意大利北部,以秀丽的湖光山色、迷人的湖畔小镇、清澈的湖水以及丰富的户外活动而闻名。
- **叹息桥** 是位于意大利北部威尼斯的一座桥。这个封闭的桥由白色石灰岩建成,桥上有带石条的窗户。它横跨里奥·迪帕拉佐,连接新监狱与总督宫的审讯室。
- **圣马可广场** 是意大利威尼斯的主要公共广场,通常被简称为"拉广场"。
- **圣马可大教堂** 是威尼斯罗马天主教宗主教区的主教座堂;它于1807年成为威尼斯主教的教区座堂,取代了早期的圣彼得大教堂。
- 大运河- 是意大利威尼斯的主要水道。它是一条弯曲的大型运河,穿过城市的中心,连接威尼斯的不同部分。
 (包括贡多拉船游)

VENICE - SAN GIMIGNANO - FLORENCE - 4 PRATO (Fiorentina Steak + Wine) B/D

Winery Wine Tasting Inclusive

- Florence Cathedral known as the Cathedral of Santa Maria del Fiore, is the main church in Florence, Italy. It is one of the largest churches in Europe and a symbol of the city's art and culture.
- Gates of Paradise The doors are considered one of the greatest masterpieces of the Renaissance and represent the exceptional skill of Ghiberti
- Piazza della Signoria-is the main public square in the heart of Florence. It has been the political center of the city for centuries.
- Ponte Vecchio is the most famous and oldest bridge in Florence, Italy. Built in the 14th century, It spans the Arno River and is a symbol of Florence.

威尼斯 - 圣吉米尼亚诺 - 佛罗伦萨 - 普拉托 早餐/晚餐

- 酒庄品酒体验
- **佛罗伦萨大教堂** 被称为圣母玛利亚花大教堂,是意大利佛罗伦萨的主要教堂。它是欧洲最大的教堂之一,也是这座城市艺术和文化的象征。
- **天堂之门** 这些门被认为是文艺复兴时期最伟大的杰作之一,展示了吉贝尔提(Ghiberti)卓越的技艺。
- **领主广场** 是佛罗伦萨市中心的主要公共广场,几个世纪以来一直是这座城市的政治中心。
- **老宫** 这座宫殿是美第奇家族统治佛罗伦萨的象征,在城市的政治历史中发挥了重要作用。它是佛罗伦萨最重要的历史和文化地标之一。
- **维琪奥桥** 是意大利佛罗伦萨最著名、最古老的桥梁,建于14世纪,以桥上建有商铺而闻名.它横跨阿尔诺河,是佛罗伦萨的重要地标之一。

PRATO - PISA - CINQUE TERRE - PRATO 5

В

- The Leaning Tower of Pisa- is a freestanding bell tower located in the city of Pisa, Italy. It is part of the Cathedral of Pisa complex, and is famous worldwide for its unintended tilt.
- Cinque Terre- is known for its dramatic cliffs, crystal-clear waters, and colorful houses perched on the edges of the cliffs. The area offers some of the most stunning coastal views in Italy.

普拉托-比萨-五渔村-普拉托

早餐

- **比萨斜塔** 是位于意大利比萨市的独立钟楼,属于比萨大教堂的一部分,以其无意倾斜而闻名于世。
- **五渔村** 以其陡峭的悬崖、清澈的海水和建在悬崖边缘的五彩斑斓的房屋而闻名。该地区提供了意大利最壮丽的海岸景观之一。

PRATO - ASSISI 6

ASSISI 🔾 📗 普拉托 - 阿西西

(Pasta alla Norcina & Chicken + Wine)

3/D

- Pierotucci Leather Factory is a renowned leather workshop and boutique located near Florence, Italy.
- Basilica of St. Francis is a famous church located in Assisi, Italy. This basilica is a major pilgrimage site and also a UNESCO World Heritage Site.
- Piazza del Comune It's the main public square, home to the Palazzo dei Priori, the Temple of Minerva (now a church), and more.

早餐/晚餐

- **皮革工厂** 是位于意大利佛罗伦萨附近的一家知名皮革工坊与精品店,创立于1972年。
- 圣方济各大教堂 位于意大利阿西西,是一座著名教堂,也是重要的朝圣地和联合国教科文组织世界遗产。
- 市政广场 阿西西的主要公共广场,周围有市政官府、密涅 瓦神庙(现为教堂)等历史建筑。

ASSISI - CASERTA

В

 La Reggia Factory Outlet - is an elegant, spacious shopping village offering a wide range of designer and high-street brands at outlet prices.

阿西西 - 卡塞尔塔

早餐

打折村-是那不勒斯和卡塞尔塔地区最知名的名品受欢迎的 奥特莱斯购物中心,

CASERTA - AMALFI COAST - SORRENTO 8

(Seafood Pasta + Wine) B/D

- Positano Viewpoints The most iconic viewpoint in Positano.
 You get the famous postcard view of the colorful cliffside village and the sea..
- Praiano Viewpoints is a quieter, less touristy town along the Amalfi Coast, It offers breathtaking views, dramatic cliffs, and peaceful charm—perfect for photography and romantic moments.
- Amalfi Old Town is the historic heart of the Amalfi Coast.
 Today, it's a charming maze of narrow alleys, staircases, and piazzas filled with history, local shops, and traditional cafés.
- Cathedral of St. Andrew (Duomo di Amalfi) is the most iconic landmark in Amalfi's Old Town. It dates back to the 9th century.

卡塞尔塔 - 阿马尔菲海岸 - 索伦托

早餐/晚餐

- **波西塔诺观景点** 最经典的观景点之一,可俯瞰彩色山城 与地中海,是波西塔诺的明信片角度。
- **普拉亚诺观景点** 是一个较为安静的小镇,以绝美日落、悬崖景色与宁静氛围闻名,非常适合拍照与欣赏自然美景。
- **阿马尔菲老城区** 是阿马尔菲海岸的历史核心,曾在中世纪时期是强大的海上共和国。如今,这里是一片迷人的古街巷,蜿蜒曲折的小巷、石阶与广场,充满了历史气息和当地生活的韵味。
- **阿马尔菲大教堂**(圣安德烈大教堂,Duomo di Amalfi) 是 阿马尔菲老城区最具代表性的地标,建于公元9世纪,供奉 城市的守护圣人——圣安德烈。

SORRENTO 9

早

Free Day

察伦

• 自由活动

SORRENTO -POMPEII -NAPLES -ROME 10

- Archaeological Site of Pompeii is one of the most important and best-preserved ancient Roman cities in the world. Buried under volcanic ash after the eruption of Mount Vesuvius in 79 AD,
- Port of Naples is one of the largest and busiest seaports in the Mediterranean.
- Castel Nuovo is a historic medieval castle in Naples, Italy. Built in the 13th century, it served as a royal residence and fortress.
- Galleria Umberto I is a grand 19th-century shopping gallery in Naples, Italy, known for its stunning glass dome, elegant architecture, and vibrant shops and cafés.
- Piazza del Plebiscito is the main square of Naples, Italy. Surrounded by iconic buildings like the Royal Palace etc
- Basilica of San Francesco da Paola is a grand neoclassical church located in Piazza del Plebiscito, Naples. Modeled after the Pantheon in Rome.

索伦托 – 庞贝 – 那不勒斯 - 罗马

早餐/晚餐

- **庞贝古城遗址** 是世界上最重要、保存最完好的古罗马城市 遗址之一。公元79年,维苏威火山爆发,将这座城市埋葬在 火山灰下,使得街道、建筑、壁画、商铺,甚至人物形态都 得以保存至今。
- 那不勒斯港 是地中海地区最大、最繁忙的港口之一。
- 新堡 是意大利那不勒斯的一座中世纪城堡,建于13世纪, 曾是王室的居所和军事要塞。
- 翁贝托一世长廊 是意大利那不勒斯一座建于19世纪的宏伟 购物长廊,以其华丽的玻璃穹顶和优雅的建筑风格而闻名。
- 佩雷比西托广场 是意大利那不勒斯市中心最重要的广场, 周围有皇家宫殿等等。
- 圣方济各保拉皇家宗座大教堂 位于那不勒斯的佩雷比西托 广场,是一座宏伟的新古典主义教堂,外形仿照罗马的万神

ROME 11

- Colosseum An ancient Roman amphitheater in Rome where gladiators fought. It's one of the most famous landmarks in the world.
- Trevi Fountain- A beautiful Baroque fountain in Rome. It's famous for the tradition of throwing a coin into it, which is said to bring good luck and ensure a return to Rome.
- Spanish Steps A famous staircase in Rome that leads to the Trinità dei Monti church.
- Vatican City- A small independent country in the heart of Rome, home to the Pope.
- St. Peter's Basilica- A huge and important church in Vatican City, famous for its stunning architecture and Michelangelo's artwork, including the Pietà and the dome.

罗马

- 罗马斗兽场-古罗马的圆形竞技场,曾是角斗士的战斗场所, 是世界著名的地标之一。
- **许愿池-** 罗马美丽的巴洛克风格喷泉,游客投硬币许愿,传说 投币可以带来好运,并确保再度回到罗马。
- 西班牙阶梯 罗马著名的阶梯,通往圣三一教堂。
- **梵蒂冈-** 位于罗马市中心的独立小国,是教皇的家园,拥有圣 彼得大教堂和梵蒂冈博物馆等著名景点。
- 圣彼得大教堂- 位于梵蒂冈的大型教堂, 以其壮丽的建筑和米 开朗基罗的作品(如圣母怜子图和穹顶)而闻名。
- 大教堂-一种重要的、历史或建筑意义重大的大型教堂。圣彼 得大教堂是世界上最著名的大教堂之一。

ROME SINGAPORE ┛罗马 新加坡 B | 早餐/Meal on Board | 机上用餐

SINGAPORE

Disclaimer: Due to travel restrictions related to the COVID-19 pandemic, local religious holidays, public holidays, weather conditions, transportation, natural disasters, or other unforeseen circumstances SEARCH TRAVEL reserves the right to make necessary adjustments to the itinerary (including changes in the order of sightseeing) to ensure the smooth progress of the trip, with or without prior notice Please note that if the travel itinerary is affected by the aforementioned issues, refunds or replacements will not be provided. Images are for reference only. In case of any discrepancies between Chinese and English versions of the itinerary, the English version shall prevail.













